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Agnieszka Cierach    

Radna Miasta 

Gorzowa Wielkopolskiego                      

 

 

                     Prezydent 
Miasta 

Gorzowa Wielkopolskiego 

Jacek Wójcicki 

 

za pośrednictwem 

 

Przewodniczącego Rady Miasta 

Gorzowa Wielkopolskiego 

Roberta Surowca 

 

INTERPELACJA    

w sprawie sanitariów w pobliżu przystanku PKP Gorzów Wielkopolski Wschodni. 

 

 

Działając w imieniu mieszkańców oraz osób podróżujących koleją, zwracam uwagę, 
iż przy przystanku PKP Gorzów Wielkopolski Wschodni nie ma sanitariów, z których 
podróżujący mieliby możliwość skorzystać. 

Zwracam się z prośbą, o wyznaczenie miejsca i wykonanie toalet/sanitariów.  
 
 

        

 
          Serdecznie dziękuję. 

 Agnieszka Cierach                                                                                                

 

 

 

     


